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Ledenraad VU-Vereniging 

Voor de tweede maal kwam za
terdag 22 november de Leden
raad van de Vereniging voor We
tenschappelijk Onderwijs op 
gereformeerde grondslag bij el
kaar (de eerste bijeenkomst van 
dit nieuwe lichaam was 21 juni, 
zie VU-magazinejuli/aug. 75) 
Er werd zo levendig van gedach
ten gewisseld over tal van VU-
aangelegenheden, (o.a. VU-ma-
gazine) dat verscheidene agenda
punten niet meer aan bod kwa
men. 

Hoewel aanvankelijk gedacht werd dat een 
ledenraadsvergadering tweemaal per jaar de 
vroegere jaarlijkse algemene vergadering 
zou kunnen vervangen, ziet het er nu naar 
uit, dat men drie keer per jaar bijeen wil ko
men, althans in 1976. De opkomst was weer 
groot, 31 leden, die aangewezen worden 
door de regionale verbanden. Voorzitter 
was mr. D. Schut. In z'n openingswoord 
herdacht hij de op 3 oktober plotseling over
leden buitendienstfunctionaris van de Vere
niging, de heer J. Edel. 
Aan de agenda werd toegevoegd 'n punt „U-
niversitaire hulp aan Suriname", waarvoor 
het regionaal verband Friesland 'n voorstel 
had (zie pag. 6 van dit nummer). VU-maga
zine doet verder een greep uit het vele dat be
handeld werd, voordat het gezelschap 
's middags het afscheidscollege bijwoonde 
van prof. dr. J. Roelink. 

Kapel 
In 1972 is uit het fonds van Vrouwen-VU-
HuJp Helpende Handen een bedrag van 
f400.000 gereserveerd voor de bouw van 'n 
kapel op het VU-terrein, maargebouwd is er 
nog niets, ook omdat nog nagedacht wordt 
over de functie van 'n dergelijke ruimte. Wel 
is duidelijk dat het geld, met de rente, t.z.t, 
bestemd zal worden voor 'n kapel en niet 
voor een ander doel. De heer C. de Niet (lid 
college van bestuur) deelde mee dat bij de ge-
dachtenwisseling ook betrokken zijn het col
lege van Decanen en de universiteitspastor. 
De gedachten gaan op 't ogenblik in de rich
ting van een aanbouw („uitstulping") aan 

het Gamma-gebouw, dat — als alles meezit 
— in 198! opgetrokken wordt. 
De heer Lanser stelde de vraag of er wel be
hoefte is aan een kapel. Naar zijn eigen taxa
tie is de behoefte daaraan in de universitaire 
gemeenschap gering. Universiteitspastor ds. 
Boonstra erkende dat ook de werkgroep 
Doelstelling geen idee heeft omtrent de wer
kelijke behoefte, maar de filosofie achter het 
werk van deze werkgroep is dat het wel 
zinnig is om te komen tot een stiltecentrum, 
niet alleen met het oog op het middaggebed. 
Het luisteren naar dichters of goede muziek 
past niet zo in de zakelijke zaaltjes in de uni
versiteitsgebouwen. 

Buitendienst 
Uitvoerig is gediscussieerd over de vraag of 
de thans uit twee man bestaande ,,buiten
dienst" van de vereniging weer op een sterk
te van drie man moet worden gebracht of 
niet. Verscheidene ledenraadsleden drongen 
daarop aan omdat ze in het regionale werk 
veel steun ondervinden van buitendienst
functionarissen. Daartegenover stond de 
de besluursvisie, dat — ook met het 
oog op de kosten — de regionale besturen 
zélf meer actief moeten zijn, zowel wat be
treft het organiseren van regionale vergade
ringen als het werven van leden en abonnees 
voor VU-magazine. Een van de leden
raadsleden, de heer Herstel, gaf in overwe
ging onbezoldigde part-time buitendienst
functionarissen aan te stellen, die slechts met 
een onkostenvergoeding werken. De AR-
partij heeft met iets dergelijks geëxperi
menteerd. 
Ook omdat het niet mogelijk is op korte ter
mijn weer een derde buitendienstfunctiona
ris aan te trekken, werd besloten op de zaak 
terug te komen als er enige tijd met twee man 
is gewerkt. 

Regionele bijeenkomsten 
Voorde komende maanden is weer een reeks 
regionale bijeenkomsten gepland. Het lijstje 
ziet er als volgt uit: 
19 februari: Dr. D. Th. Kuiper op een nader 
te bepalen plaats in Noord Brabant West. 
11 maart; Prof. dr. B. Goudzwaard spreekt 
in Amersfoort voor het verband-Utrecht. 
18 maart: Prof. dr. L. Traas en drs. F. Hasei-
hoff spreken in Groningen 

18 maart: Dr. G. Dekker spreekt in Rotter
dam voorZuid-Holland-Zuid. 
25 maart: Dr. D. Th. Kuiper spreekt in Den 
HaagvoorZuid-Holland Noord. 
5 of 6 april: Ds. K. M. R. van der Beek 
spreekt in Leeuwarden voor het gewest 
Friesland. 
8 april: Prof. dr. L. F. van Muiswinkel valt te 
beluisteren in Middelburg. 
I of 22 april: Dr. K. van Nes is spreker in 
Zwolle voor het verband Overijssel. 
Evenals in de vorige ledenraadsvergadering 
is weer gesproken over de vraag hoe een be
vredigende vorm te vinden voor deze bijeen
komsten in de zin, dat zowel het agendapunt 
.,VU-aangelegenheden" tot zijn recht komt 
als het door de spreker te behandelen onder
werp. De ideale oplossing is nog niet gevon
den. 

VU-Magazine 
Geen bezwaar had de ledenraad tegen een 
bestuursvoorstel om 3.562 contribuanten 
(grotendeels geboekt voor f 2,50 tot f5,-), die 
hun bijdrage ondanks herhaald aanmanen 
niet betaalden af te boeken, ook als lezer 
VU-magazine. Voorts zal van contribuan
ten, die minder betalen dan f 12.- contributie 
met ingang van I jan. '76 een abonne
mentsprijs van f 15,- worden gevraagd (in 
plaats van f9.50). De heer Kruysse wees er in 
dit verband op dat op basis van de eerste 
acht maanden'van '75 de kosten ongeveer 
f20,- per abonnee bedragen. Wel verwachtte 
hij dat deze kosten wat zouden zakken door 
verandering van drukker. 
De heer Capel vroeg of zijn indruk uit de cij
fers juist was dat het tekort aanzienlijk is in
gelopen. Penningmeester de heer Van Na
men geloofde dat die opmerking juist was. 
Het is op 't ogenblik de vraag, aldus de heer 
Van Namen, of een tekort van 250.000 a 
300.000 per jaar op VU-magazine verant
woord is. Dat is 'n vraag die ook nauw ver
band houdt met de hoogte van de abonne
mentsprijs, maar die beïnvloedt weer 't aan
tal abonnees. Naar mijn mening, aldus de 
heer Van Namen, moeten we toe naar 'n be
drag waarvan we zeggen: dat vinden we ver
antwoord en dan moeten de kosten daaraan 
aangepast worden. Maar hij verwachtte wel 
dat het tekort minder zou zijn dan vorig jaar, 
mede door de verhoging van de abonne
mentsprijs. 


